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W odpowiedzi na interpelację przekazaną pismem EO.0.0003.4.2020BK z dnia
15.09.2020r. informuję, że zakup dwóch defibrylatorów jest na etapie realizacji zamówienia.
Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, jeden defibrylator będzie znajdował się w Urzędzie
Miejskim w Sokółce, drugi zostanie przekazany do Ośrodku Sportu i Rekreacji w Sokółce.

W ramach zakupu urządzeń, kilkanaście osób zostanie przeszkolonych z zasad obsługi
defibrylatorów.

Wcześniej realizacja zakupu nie została wykonana, gdyż po wprowadzeniu 20 marca

2020r. na terenie kraju stanu epidemii (rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 20 marca 2020 r.

w sprawie ogłoszenia na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii, Dz. U. z 2020r. póz.
491 ze zm. ) Urząd Miejski w Sokółce skupił się na działaniach mających na celu przeciwdziałanie
Covid-19. Sukcesywnie dokonywano zakupu środków ochrony osobistej związanej ze
zwalczaniem Covid-19 na potrzeby Urzędu Miejskiego w Sokółce i gminnych jednostek
organizacyjnych oraz analizowano stan finansów budżetu Gminy Sokółka. Wydatki te wcześniej
nie były planowane w budżecie Gminy Sokółka.

Piotr Romanówicz
_^

Sekretarz



Daniel Supronik
Radny Rady Miasta Sokółka

16-100 Sokółka
ul. Wyszyńskiego 5/21

® 500-006-156; a daniel. supronik@poczta. fm

Sokółka dn.O l. 07.2020r.

BURMISTRZ SOKÓŁKI
EWA KULIKOWSKA

INTERPELACJA

Mając na uwadze zapewnienie bezpieczeństwa zdrowia i życia mieszkańców Sokółki oraz
pracowników przebywających w budynkach użyteczności publicznej, zwracam się z prośbą o
ponaglenie prac związanych z procedurą zakupu automatycznych defibrylatorów przenośnych.
Podczas sesji Rady Miejskiej w Sokółce dnia 19 grudnia 2019r. złożyłem wniosek do budżetu
Miasta i Gminy Sokółka na rok 2020, który został pomyślnie przegłosowany przez Radnych i tym
samym skierowany do wykonania przez Burmistrza Sokółki. Minęło 6 miesięcy od dnia powzięcia
wniosku i do dnia dzisiejszego nie podjęto żadnych działań w tym kierunku. Proszę o

przedstawienie jakie problemy napotkał ww. wniosek i dlaczego nie został on zrealizowany do dnia
dzisiejszego.
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